

SARIR OIL OPERATIONS B.V.

HEALTH, SAFETY, SECURITY AND ENVIRONMENT POLICY

The business activities of Sarir Oil Operations B.V. Libya branch comprise the production of crude oil, condensate and associated natural gas within the contract areas A91 & A107 in Libya.

Lasting economic success is impossible without integration of Health, Safety, Security and the Environment. That is why these aspects take top priority at Sarir Oil Operations B.V. day to day business.

Our aim is to systematically reduce risks to people and nature. Therefore, we comply with highest environmental and safety standards in our activities.

Hence our ambitious targets are:

"Zero Accidents, no work-related illnesses, and no damage to our assets or to the environment!"

In doing so it is imperative that:

"Nothing is so urgent or so important that justifies neglecting these HSE principles!"

Therefore, we adhere to the following principles:

- We integrate HSE into all our activities and strive for continuous improvement of our performance. We set ourselves ambitious goals and develop tailor-made HSE-solutions.
- We promote and protect the health of our employees. We are committed to an extensive range of medical services, from prevention to health-promotion packages.
- We make sure that our production facilities meet highest standards when it comes to process and occupational safety, health and environmental protection as well as drive sustainable solutions.
- We protect our staff and premises against third parties.
- We take care of the environment and climate protection. In this context, we continuously improve our processes in such way that environmental effects and the use of energy and resources are minimized.
- We are in an open and constructive dialogue with all our stakeholders.
- We pledge ourselves to adhere to international conventions, Libyan national laws and regulations and our self-set standards with regards to HSE.

"Everybody counts!" – Everyone working within the Sarir Oil Operations B.V. organization contributes to the implementation of this policy through their know-how and dedication. This also applies to our contractors.



شركة السريير للعمليات النفطية بي. في.

سياسة الصحة والسلامة والأمن والبيئة

تشمل أنشطة شركة السريير للعمليات النفطية بي. في. فرع ليبيا إنتاج النفط الخام والمكثفات والغاز الطبيعي المصاحب من المنطقتين A91 و A107 في ليبيا.

إن ركيزة النجاح الإقتصادي المستمر هي الإندماج والتكامل بين الصحة والسلامة والأمن والبيئة. ولهذا السبب تحظى هذه الجوانب بأولويتنا القصوى أثناء العمل اليومي داخل شركة السريير للعمليات النفطية بي. في.

إن غايتنا هي الحد من المخاطر بصفة عامة على الأفراد والطبيعة. لذا فإننا نلتزم بتطبيق وإتباع ادق وأعلى معايير البيئة والسلامة في كافة أنشطتنا.

وبالتالي فإن الشركة تطمح للآتي:

"لا حوادث ولا امراض متصلة بالعمل، ولا ضرر على الأصول أو البيئة"

للقيام بذلك فانه من الضروري اعتبار أن:

"لا شيء يببر إهمال مبادئ الصحة والسلامة والبيئة مهما كانت الأسباب من ناحية الضرورة والعجلة في الإجراء"

لذا نتمسك بالمبادئ التالية:

- نعمل على تطبيق قواعد وإجراءات الصحة والسلامة والمحافظة على البيئة في جميع أنشطتنا ونسعي باستمرار لتحسين ادائنا. ولهذا حددنا أهدافاً طموحة وقمنا بتطوير حلول مبتكرة خصيصاً للصحة والسلامة والبيئة.
- نقوم بحماية وتعزيز جوانب الصحة للموظفين ونحن ملتزمون مع مجموعة واسعة من مؤسسات الخدمات الطبية، بدءاً من الخدمات الوقائية إلى حزمة التغطية الصحية الكاملة.
- نؤكد على أن مرافق الإنتاج لدينا تلي أعلى المعايير عندما يتعلق الأمر بالعمليات والصحة والسلامة المهنية وحماية البيئة وكذلك دعم الحلول المستدامة.
- نقوم بكافة الإجراءات التي من شأنها حماية المستخدمين والممتلكات ومواقع الإنتاج ضد أي طرف ثالث.
- نحرص على حماية البيئة والمناخ، وفي هذا السياق نقوم بتطوير عملياتنا بشكل مستمر بحيث تكون الآثار البيئية لإستخدام الطاقة والموارد في حدها الأدنى.
- نحن في حوار مفتوح وبناء مع جميع من ترتبط بهم مصلحة العمل.
- نتمسك بتطبيق الإتفاقيات الدولية والقوانين واللوائح المحلية وكذلك المعايير الخاصة بالشركة بشأن الصحة والسلامة والبيئة.

"الجميع يهمننا" – كل من يعمل داخل شركة السريير للعمليات النفطية بي. في. يساهم في تنفيذ هذه السياسة من خلال أدائه وخبرته وتفانيه وهذا ينطبق على كل من يرتبط بعمل مع الشركة.

فثحي عبدالسلام عيسى
رئيس لجنة إدارة المشغل

Fathi A. Issa
OMC Chairman

Tripoli,
29 October 2020

طرابلس
29 أكتوبر 2020